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      Аннотация

    
        
          Данная работа посвящена изучению особенностей международной экономической интеграции, в частности БРИКС. В этой работе рассматривается история создания группировки БРИКС. В ходе исследования решены следующие задачи: 1)	Изучены теоретические основы международной интеграции; 2)	Выявлены основные тенденции торгового сотрудничества внутри БРИКС; 3)	Проанализирована экономическую деятельность данного объединения; 4)	Изучены перспективы дальнейшего экономического развития БРИКС. Выявлены основные тенденции торгового сотрудничества внутри альянса. Проведено исследование особенностей инвестиционного взаимодействия стран в рамках БРИКС. Проанализирована экономическая деятельность данного объединения. А также изучены перспективы экономического развития БРИКС.
        

        
          This thesis is devoted to the study of the features of international economic integration, in particular BRICS. This work examines the history of the BRICS group. During the research, the following tasks were solved: 1)	The theoretical foundations of international integration are studied; 2)	The main trends in trade cooperation within the BRICS have been identified; 3)	The economic activity of this association is analyzed; 4)	The prospects for further economic development of the BRICS are studied. The main trends of trade cooperation within the Alliance are revealed. The study of the features of investment cooperation of countries within the BRICS are considered. The economic activity of this Association is analyzed. And also are studied the prospects of economic development of the BRICS.
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